
Wadensjö Byagille
Protokoll fört vid styrelsemötet den 10 juni 2024

Närvarande;  Cecilia Nordin Persson, Eva Klang, Sofia Qvarnström, Patrik Friberg, Per Magnuson

1. Ordförande Cecilia öppnade mötet.
Per anmälde sig att föra protokoll.

2. Dagordningen fastställdes med ett par tillägg – se övriga frågor.

3. Föregående mötes protokoll skickades ut av Maria för påseende. Inga anmärkningar har 
inkommit. Protokollen godkändes.

4. Rapporter;
A. Patrik redogjorde för det ekonomiska läget. Endast 44 av byns hushåll har betalt 
medlemsavgift. Påminnelse läggs ut på hemsidan och ev på Facebook.
Plantloppis inbringade 396:-
Bakluckeloppis 2030:-
Patrik tar fram en översikt över fasta kostnader över fjolåret så vi kan få en överblick av vår 
ekonomi. Föreningens tillgångar är ca 60.000:-
På lappen för medlemsavgiften finns en QR-kod. Den ger bara vårt Swish-nr ingen 
möjlighet till meddelande. Per kollar upp så att det även går att skriva in ett meddelande, dvs
vem som betalar medlemsavgift. Fungerar inte det så kontaktar Cecilia banken.
B. Inga investeringar gjorda.
C. Hemsidan är uppdaterad. Bilder, Marias, från invigningen finns utlagda
D. Punkten Mötesplats Vadensjö byts till Vår Byastuga. 
Vi ska lista de saker som behöver åtgärdas. Eva presenterade en första lista;
Paxfläkt installeras i stora rummet med utlopp på skorstenen.
Ventilation i skrubb. Ventil över dörr skulle kunna vara en lösning,
2 x dörrstopp för att förhindra skada vid blåst.
Gapet mellan gräset och trädäcket behöver fyllas med grus/macadam. Hans tillfrågas.
Uttag för el utomhus.
Ett av våra innefönster behöver en ordentlig justering. Övriga smärre justeringar.
Avlopp mellan hus och grön brunn behöver bytas.
+ en hel del småsaker. Eva ordnar ett dokument som kan användas för att fylla på efter hand.
Ett levande dokument.
E. Inga rapporter. Uthyrningen har startat bra med konfirmation mm. Intresse finns och bör 
kunna ge en god inkomst.

5. Inga skrivelser.

6. Genomförda aktiviteter;
Invigning – en lyckad och välorganiserad tillställning.
Bakluckeloppis, många säljare och lite för få köpare. Vår försäljning och fikaservering gav 
ett bra utbyte.
Plantloppisen var inte lika välbesökt som tidigare år – färre säljare och färre kunder.
Kommande aktiviteter;
Ännu inga spikade aktiviteter, men det finns gott om idéer. Vinprovning istället för glögg 
kanske. Aktivitetsgruppen bör planera innan semestrar. Lämpligt datum bokas för möte och 
även styrelsen kan närvara.



7. Övriga frågor;
PRO i Härslöv var inte beredda att betala 80;- per person och säsong (maj- aug). Att låna 
boulebana är fritt men tillgång till Byastugan kostar. Vi tycker det är synd att de inte nyttjar 
banan och bör reda ut varför de inte vill betala för sig, Vi bjuder in till info-träff om 
Mötesplats Vadensjö, så att de förstår varför det är en ny ordning nu när byastugan är 
renoverad. Vi bjuder in till möte i augusti.

Vårdträdet som planterades när vi tog över sockenstugan/församlingshemmet är en blodbok.
Den är lite trängd av asken som vuxit sig stor. Per kontaktar Simon så att vi kan få asken att 
växa utan att störa boken. Bästa tidpunkt skulle vara i vinter – februari.

8. Nästa möte är beslutat till den19/8. Dessförinnan kommer aktivitetsgruppen att träffas och 
att vi då kan vara med. Clara ombeds att sätta ett datum gärna nu innan semestrar.

9. Cecilia avslutade mötet.

Vadensjö 10 juni 2024

Per Magnuson Cecilia Nordin Persson
inhoppad sekreterare justerar, ordförande


